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Concept verslag vergadering Algemeen Bestuur Veiligheidsregio Noord- en Oost-Gelderland  
d.d. 15 december 2022 in het stadhuis van Apeldoorn 
 
Aanwezig: dhr. A.J.M. Heerts (voorzitter), dhr. J. Bengevoord, mw. M. Besselink, mw. C.W.J. Blom, 
mw. E. Boswinkel, dhr. M. Boumans (online), mw. A.H. Bronsvoort, dhr. P.J.T. van Daalen, dhr. O.E.T. 
van Dijk, dhr. S.W. van ’t Erve, dhr. T.C.M. Horn, mw. P. Jorritsma, dhr. H.A. Lambooij, dhr. J.H.A. van 
Oostrum, dhr. J.N. Rozendaal, mw. M. Sanderse, dhr. H.J. van Schaik, dhr. A. Stapelkamp, dhr. J.W. 
Wiggers 
 
dhr. D.G. Kransen (directeur VNOG), dhr. S. Banus (plv. DPG), mw. C. Kats (hoofd risico- en 
crisisbeheersing VNOG), dhr. J.P. Wassens (coördinerend functionaris gemeenten), dhr. F. Terpstra 
(Defensie), dhr. F. Starke (bestuursadviseur VNOG), mw. H. Otten (communicatieadviseur), mw. L. 
Segers (managementsecretaris VNOG) 
 
Afwezig: mw. T. Haseloop, dhr. A. van Hedel, dhr. H.H. de Vries, mw. W. Kleiboer (provincie 
Gelderland), mw. M. Ornstein (waterschap Vallei en Veluwe), politie 
 
Notulist: mw. N. Knapen 
 
 
 
1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.  
Mevrouw Boswinkel vertegenwoordigt de gemeente Zutphen in het AB van de VNOG en wordt van 
harte welkom geheten.   
 
Met kennisgeving afwezig zijn mevrouw Haseloop, de heer Van Hedel, de heer De Vries, mevrouw 
Kleiboer en mevrouw Ornstein.  
 
TER VASTSTELLING 
 
2. Concept verslag en besluitenlijst 3 november 2022 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld, met dank aan de samensteller. 
Naar aanleiding van het verslag zijn er geen opmerkingen.  
 
3. Ingekomen stukken en mededelingen  
Deze worden voor kennisgeving aangenomen.  
 
Aanvullende mededelingen: 
De voorzitter meldt dat in het Veiligheidsberaad van 16 december a.s. de opvolger wordt gekozen 
van de heer Bruls per 1 april 2023. Een aantal vacatures wordt eveneens nader ingevuld. Een aantal 
wijzigingen vindt plaats in samenhang met wijzigingen in de VNG bestuurscommissies.  
 
HAMERSTUKKEN 
 
4. Informatienota slimme sensoren 
Mevrouw Bronsvoort merkt op dat het een goede zaak is dat zoveel gemeenten meedoen met het 
project en dat er een aansluiting komt met Burgernet. Waarschijnlijk volgt er een bijdrage vanuit het 
Rabo Coöperatiefonds.  
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Het algemeen bestuur neemt kennis van de voortgang van het project Leefsamen (slimme sensoren 
+ burenhulp) in de VNOG.  
 
5. Rapportage archiefinspecteur (vertrouwelijk) 
Het algemeen bestuur neemt kennis van deze nota.  
 
TER BESPREKING EN VASTSTELLING 
 
6. Diverse begrotingswijzigingen begroting 2022 en 2023 
De heer Van Schaik geeft een toelichting op het onderdeel duurzaamheidsmaatregelen. Bij de 
aanbesteding van de voertuigen is voor diesel gekozen omdat dit de voordeligste keuze is. Er is 
bekeken wat de aanbesteding aan footprint oplevert en dat komt op ongeveer € 100.000 uit. 
Voorstel is om voor de € 100.000 – de footprint van de voertuigen – een duurzaamheidsreserve in te 
stellen die vooral gebruikt moet gaan worden ten behoeve van de duurzaamheidsambities van de 
VNOG op basis van een goed plan. Intentie is dit in het eerste kwartaal van 2023 te verkennen en dan 
terug te koppelen.  
 
Het algemeen bestuur besluit conform voorstel.  
 
7. Kadernota 2024-2027 
De heer Van Schaik licht toe dat van het bedrag dat gevraagd wordt € 2,4 miljoen looncompensatie is 
en € 490.000 prijscompensatie; conform wat ook bij gemeenten speelt. Een beperkt bedrag vanuit de 
Kadernota is bedoeld voor nieuw beleid en daarmee wordt de kostenstijging voor de gemeenten zo 
minimaal mogelijk gehouden. Kanttekening is dat er een beperkte verhoging van salarissen is 
opgenomen in de Kadernota en dat zou straks meer kunnen worden. Binnen het gemeentefonds 
wordt de prijscompensatie meegenomen in de verhoging van de gemeentelijke bijdrage.  
De gemeente Montferland heeft aangegeven dat het nog steeds teveel geld kost.  
 
De heer Rozendaal merkt op dat er extra geld komt van het rijk en daar worden extra plannen voor 
gemaakt. Is het niet verstandig om een deel van de rijksbijdrage te benutten om de gemeentelijke 
bijdrage lager te houden?   
De heer Kransen antwoordt dat in de brief van het ministerie expliciet is opgenomen dat de 
middelen niet bedoeld zijn om op ander gebied de gaten te dichten. Dit is expliciet beschikbaar 
gesteld op het gebied van de crisisbeheersing inclusief een aantal voorwaarden.  
De heer Rozendaal  merkt op dat wellicht een deel van de ambitie te labelen is aan crisisbeheersing; 
mogelijk zit hier wat ruimte in. De heer Kransen antwoordt dat een aantal van de zaken die al op de 
agenda staan doorgeschoven wordt naar de versterking van de crisisbeheersing, oefenen/trainen 
e.d. Dat staat niet meer in de reguliere begroting maar dat is doorgeschoven naar het extra geld wat 
van het rijk komt.  
 
Het algemeen bestuur besluit conform voorstel  
 
8. Begrotingswijziging demarcatie 
De heer Van Schaik licht het voorstel toe. In de AB-vergadering van 23 juni 2022 was er sprake van 10 
zienswijzen van verschillende gemeenteraden op dit onderwerp. Afgesproken is daar meer tijd voor 
te nemen en behandeling van dit stuk uit te stellen. Met de 10 gemeenten is overlegd en dat heeft 
geleid tot bijstelling van de begrotingswijziging. Er was met name discussie over de € 422.000 
facilitaire kosten. Daarvan is gezegd het bedrag vanuit de VNOG te verlagen. Gemeenten gaan dan op 
basis van werkelijke kosten afrekenen; dit komt dan niet in het voorstel terug. Daarmee wordt het 
bedrag verlaagd met € 422.000 en wordt er individueel per gemeente afgerekend. Dat is de grootste 
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wijziging in het stuk. Bekeken is ook of er aan een aantal losse eindjes tegemoet kan worden 
gekomen.  
Bij het voorstel zit een standaard VNOG-brief, dat is de algemene lijn om te hanteren. Daarnaast 
heeft een aantal gemeenten een zienswijzebrief ingediend en daar krijgen zij individueel een gericht 
antwoord op.  
 
Mevrouw Bronsvoort vindt het een goede zaak dat de tussenstap is ingebouwd waarbij ook met de 
gemeente Oost Gelre het gesprek is gevoerd. Er is een scherpe zienswijze ingebracht. Het verschil 
tussen wat nu betaald wordt en straks betaald moet worden is dusdanig groot dat tegen de 
begrotingswijziging wordt gestemd. Het lijkt alsof bij gemeenten die een post hebben die ook 
regionaal wordt gebruikt – waar overigens ook een vergoeding voor is – dit een grotere invloed heeft 
op de facilitaire kosten. Wellicht goed om hier aandacht voor te vragen in de brief die naar de 
gemeenteraden gaat.    
 
De heer Van ’t Erve geeft aan dat kritisch naar deze demarcatie is gekeken omdat het grote 
wijzigingen voor Lochem zijn. In het voorstel is geprobeerd aan deze zorgen tegemoet te komen. 
Lochem stemt voor deze wijziging in het belang van een eensluidende regeling voor de hele 
veiligheidsregio.  
 
De heer Van Oostrum merkt op dat het gesprek tot een enkele bijstelling heeft geleid maar er is ook 
het gevoel dat er onvoldoende ruimte is voor maatwerk. Voor Berkelland is sinds 2016 tot aan 2023 
sprake van een toename van de kosten aan de VNOG met 48% en de begroting VNOG van 12%. Dat 
betekent dat er in lijn met de eerdere zienswijze nu nog geen sprake is van instemming.  
 
De heer Stapelkamp stemt in met de begrotingswijziging, met waardering voor het gesprek wat heeft 
plaatsgevonden. Wellicht is het goed om dit proces nog eens intern te evalueren. Had dit voorkomen 
kunnen worden?   
 
Mevrouw Jorritsma deelt mee dat de gesprekken positief zijn verlopen; Voorst gaat akkoord.  
 
De heer Bengevoord geeft aan dat Winterswijk naar aanleiding van de gesprekken kan instemmen 
met het voorstel. Er is een opmerking bij bijlage 1. Bij de reactie VNOG wordt steeds de zinsnede 
aangehaald “Dit wordt zeer gewaardeerd door de gemeente. Het was een zeer open, prettig en 
constructief gesprek”. Dit hoort niet thuis in de stukken.  
 
Mevrouw Besselink merkt op dat Bronckhorst een zienswijze heeft ingediend. Het was een prettig 
gesprek en er is instemming.   
 
De heer Van Schaik dankt voor de brede instemming, met uitzondering van twee gemeenten. Er 
volgen brieven op maat richting de gemeenten die een zienswijze hebben ingediend. Er was 
openheid in de gesprekken en er was sprake van een goede sfeer. Dit kwam ook terug uit het 
financieel ambtenarenoverleg.  
 
Het algemeen bestuur besluit conform voorstel.  
  
De voorzitter geeft aan er voorstander van te zijn dat de gemeenteraden dichter en directer 
betrokken zijn bij dit soort gemeenschappelijke regelingen en daarmee bij de processen.  
 
De heer Van Oostrum voegt toe dat dit bij veel gemeenschappelijke regelingen speelt. In de 
Achterhoek is aan de griffiers gevraagd of het mogelijk is hier een soort gezamenlijke lijn in te 
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creëren hoe je dit per gemeenschappelijke regeling wilt doen. Het is goed om de verbinding te 
zoeken met andere gemeenschappelijke regelingen en verbinding te houden met de griffiers.  
De voorzitter merkt op dat Lochem daar eerder voorstellen voor heeft gedaan in een deel van de 
regio Stedendriehoek.   
 
De heer Rozendaal voegt toe dat de vijf griffiers van de kop van de Veluwe ook bezig zijn samen een 
voorstel te maken. Dat wordt een uitdaging, maar de ontwikkeling op zich is goed om de raden in 
positie te brengen.  
 
9. Uniform Kwaliteitsniveau Bevolkingszorg 
Mevrouw Bronsvoort geeft aan dat de VNOG goed is aangesloten op dit onderwerp. Dit stuk is door 
het Veiligheidsberaad aan alle algemene besturen van de veiligheidsregio’s aangeboden en er is ook 
ambtelijke betrokkenheid geweest. Deze ontwikkeling past in de voortdurende ontwikkeling van de 
bevolkingszorg en het betekent een toename van de kwaliteit. De invoering van expertteams voor 
een aantal operationele functies is al gedaan met oefenen en trainen daarbij en ook de verdere 
samenwerking tussen de 22 gemeenten. Inhoudelijk hoeft er niet zoveel te veranderen anders dan 
dat er af en toe andere benamingen nodig zijn. Al met al is dit een goede ontwikkeling maar het is 
jammer dat het zo’n technocratisch stuk is. De VNOG loopt m.b.t. een aantal zaken voorop. Wat de 
monitoring op de regiefunctie gaat inhouden is nog niet helemaal duidelijk.  
De heer Kransen bevestigt dat die duidelijkheid er op dit moment nog niet is.   
 
Het algemeen bestuur besluit conform voorstel.  
 
TER BESPREKING 
 
10. Rondvraag en sluiting 
De heer Van Schaik geeft aan dat de beschikking declaratie Oekraïne ontvangen is. Eind november 
heeft het ministerie de beschikking van de VNOG ontvangen en er is € 900.000 uitkering toegekend. 
Er wordt nog gecontroleerd of dit klopt.   
 
De voorzitter sluit de vergadering om 12.00 uur, met dank aan allen voor de inzet dit jaar.  
 
 
Aldus vastgesteld in de vergadering van het Algemeen Bestuur Veiligheidsregio Noord- en Oost-
Gelderland op 30 maart 2023.   
 
 
 
drs. D.G.L. Kransen      dhr. A.J.M. Heerts 
secretaris       voorzitter 
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Lijst van openbare besluiten van de vergadering van het algemeen bestuur Veiligheidsregio Noord- 
en Oost-Gelderland te Apeldoorn 
 
Vergadering: 15 december 2022 
 
 
1. Opening 
- 
 
2. Concept verslag en besluitenlijst 3 november 2022 en besluitenlijst 3 november 2022  
Het algemeen bestuur stelt het verslag en de openbare besluitenlijst vast. 
 
3. Ingekomen stukken en mededelingen  
Het algemeen bestuur neemt kennis van de mededelingen en ingekomen stukken.  
 
4. Stand van zaken project Leefsamen  
Het algemeen bestuur neemt kennis van de voortgang van het project Leefsamen (slimme sensoren + 
burenhulp) in de VNOG. 
 
5. Rapportage archieftoezicht 2020-2021  
Het algemeen bestuur besluit: 
1. De “Rapportage Archief KPI’s 2020-2021” vast te stellen. 
2. De rapportage te verzenden naar de provincie met bijgevoegde brief.  
3. De zes aanbevelingen uit te voeren. 
 
6. Diverse begrotingswijzigingen  
Het algemeen bestuur besluit: 
1. De technische begrotingswijzigingen 2022-9 en 2023-1 vast te stellen. 
2. Een krediet ‘Diagnose apparatuur’ (€ 36.500, kapitaallast € 7.450 incl. rente, afschrijving 5 jaar) 

toe te kennen. 
3. Een krediet ‘Gaspakken’ (€ 21.000, kapitaalslast € 2.185 incl. rente, afschrijving 10 jaar) toe te ken-

nen. 
4. Een krediet ‘Aanschaf servers IMS DC1 en DC2’ (€ 32.000, kapitaallast € 11.100 incl. rente, afschrij-

ving 3 jaar) toe te kennen. 
5. Een bestemmingsreserve ‘Duurzaamheidsmaatregelen’ in te stellen, met een looptijd van vier 

jaar (t/m eind 2026) en met een maximale hoogte van € 100.000; vanuit de post Onvoorzien 
€ 100.000 hierin te storten en de bestemmingsreserve in te zetten voor duurzaamheidsmaatre-
gelen in de bedrijfsvoering van VNOG. 

 
7.  Kadernota 2024-2027  
Het algemeen bestuur besluit: 
1. De Kadernota 2024-2027 vast te stellen. 
2. Voor 2022 en 2023 de gestegen prijzen op dit moment niet na te calculeren; de prijsontwikkeling 

te monitoren en nadere voorstellen te doen bij de jaarrekening 2022 en 2023 (over de jaren 2022 
en 2023) en bij de Halfjaarrapportage 2023 resp. de Kadernota 2025-2028 (over de jaren 2024 en 
verder).  

3. De Kadernota 2024-2027 via de colleges ter kennisname aan de raden aan te bieden via bijge-
voegde brief. 
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8. Begrotingswijziging demarcatie  
Het algemeen bestuur besluit: 
1. De begrotingswijziging demarcatie (2023-2) vast te stellen. 
2. De komende vier jaar (tot en met 2026) het onderdeel ‘facilitaire kosten’ (€ 1.482.000) van de 

begrotingswijziging per individuele gemeente af te rekenen conform de overzichtstabel, waarbij 
eindafrekening plaatsvindt op basis van de werkelijke kosten. Vanaf 2027 volgt verrekening via 
de algemene financiële verdeelsleutel. 

3. Het onderdeel ‘bijkomende kosten’ (€ 523.000) af te rekenen via de algemene financiële verdeel-
sleutel. 

 
9. Uniform Kwaliteitsniveau Bevolkingszorg  
Het algemeen bestuur besluit:  
1. Het advies van de projectgroep Uniform kwaliteitsniveau op hoofdlijnen te onderschrijven. 
2. In te stemmen met bijgevoegde brief aan het Veiligheidsberaad waarin diverse opmerkingen en 

kanttekeningen bij het advies zijn opgenomen. 
 
10. Rondvraag en sluiting 
- 
 
 
Aldus vastgesteld in de vergadering van het Algemeen Bestuur Veiligheidsregio Noord- en Oost-Gel-
derland op 30 maart 2023.   
 
 
 
 
drs. D.G.L. Kransen      dhr. A.J.M. Heerts 
secretaris       voorzitter 


